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Zápis z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s. 

 

konané dne 25. 5. 2020 v 9:00 hodin 
 

Zahájení 

Předsedající přivítal všechny členy Rady a hosty v 9:00 hodin a pronesl úvodní řeč. 

Přítomni členové + hosté: dle prezenční listiny 

Předsedající určil za ověřovatele zápisu Ing. Barboru Arndt. Jako zapisovatele určil Ing. Janu 

Procházkovou. 

 

Technický bod – Schválení programu k jednání 

Předsedající přednesl návrh programu jednání Rady MAS a současně vyzval členy, 

aby podali návrhy na doplnění programu jednání. 

 

Návrh usnesení č.1/25.05.20: 

Rada MAS schvaluje program jednání v předloženém znění: 

1. Schválení vybraných a nevybraných projektů z výzvy č.4-IROP-Bezpečnost 

dopravy 

2. Schválení 2 náhradních projektů z výzvy č.4 –IROP-Bezpečnost dopravy 

3. Audit za rok 2019 

4. ZnoFin – Dodatek č. 1 

5. Schválení 8. výzvy-IROP – Bezpečnost dopravy a kontrolních listů věcného 

hodnocení 

6. Personální záležitosti 

7. MAP II 

8. Přihláška do MAS 

9. Různé 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro 5, proti:0, zdržel se: 0 

1. Schválení vybraných a nevybraných projektů z výzvy č.4-IROP-Bezpečnost dopravy 

Dne 18.3.2020 byl členům Rady spolku v souladu s § 1210 zák.č.89/2012 Sb., NOZ zaslán 

ke schválení seznam vybraných a nevybraných projektů z výzvy č.4 -IROP – Bezpečnost 

dopravy, který sestavila Výběrová komise (Výběrová komise zasedala 12.3.2020) per rollam, 

a to prostřednictvím e-mailu. Členové byli seznámeni s výsledkem hlasování (pro 4, proti 0, 

zdržel se 1 → FK Dynamo Oleksovice, z.s., zastoupený Zdeňkem Koukalem) – seznam 

vybraných a nevybraných projektů z výzvy č.4–IROP-Bezpečnost dopravy byl schválen 

nadpoloviční většinou dne 19.3.2020. 

Návrh usnesení č.2/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení seznamu vybraných a nevybraných projektů z výzvy 

č.4 – IROP-Bezpečnost dopravy, který sestavila Výběrová komise (Výběrová komise 

zasedala 12.3.2020). 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro 5, proti:0, zdržel se: 0 
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2.  Schválení 2 náhradních projektů z výzvy č.4 –IROP-Bezpečnost dopravy  

Dne 30.3.2020 byl členům Rady Spolku v souladu s §1210 zák.č.89/2012 Sb., NOZ zaslán 

ke schválení výběr 2 náhradních projektů z výzvy č.4 – IROP-Bezpečnost dopravy, 

které převyšují alokaci výzvy a byly vybrány podle času a data podání. Členové byli 

seznámeni s výsledkem hlasování (pro 4, proti 0, zdržel se 1), bylo schváleno nadpoloviční 

většinou dne 31.3.2020. Hlasování se zdržel pan Koukal (zastupující FK Dynamo Oleksovice, 

z.s.), který měl ve výzvě č.4-IROP – Bezpečnost dopravy podanou žádost. 

 

1.náhradní projekt Bohutice – Chodník podél silnice III/3965 

2. náhradní projekt Olbramovice – Městys Olbramovice – Bezbariérový chodník u silnice III. 

třídy č. 3967 a 3968 

  

Návrh usnesení č.3/25.05.2020: 

Rada spolku bere na vědomí schválení 2 náhradních projektů z výzvy č.4-IROP-Bezpečnost 

dopravy: v tomto pořadí 1. Náhradní projekt – Bohutice – Chodník podél 

silnice III/3965 a 2. Náhradní projekt-Městys Olbramovice – Bezbariérový chodník u silnice 

III. třídy č. 3967 a 3968  

 

Usnesení bylo přijato   

                                                                                          Hlasování: pro 5, proti:0, zdržel se:0  

3. Audit za rok 2019 

Dne 1.4.2020 byla členům Rady spolku v souladu s § 1210 zák.č.89/2012 Sb., NOZ zaslána 

ke schválení firma na zpracování auditu za rok 2019, kdy jako jediná odpověděla kladně 

na poptávku auditu firma AUDIT Brno spol. s r.o. per rollam, a to prostřednictvím e-mailu. 

Členové byli seznámeni s výsledkem hlasování (pro 4, proti 0, zdržel se 1), bylo schválen 

nadpoloviční většinou. 

 

Návrh usnesení č.4/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení provedení auditu za rok 2019 firmou AUDIT Brno 

spol. s r.o. v ceně 15 000,- Kč bez DPH. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                         Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

4. ZnoFin – Dodatek č. 1 

Dne 2.3.2020 byl předsedou MAS panem Jiřím Lukešem podepsáno Dodatek č. 1 firmy 

ZnoFin, účetní kancelář s.r.o. 

 

Návrh usnesení č.5/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení Dodatku č. 1 firmy ZnoFin, účetní kancelář s.r.o. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                         Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se: 0 

5. Schválení 8.výzvy-IROP – Bezpečnost dopravy a kontrolních listů věcného hodnocení 

 

Radě spolku byly předloženy návrhy 8.Výzvy IROP – Bezpečnost dopravy, vč. příloh. 
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Návrh usnesení č.6/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje znění 8. výzvy IROP – Bezpečnost dopravy 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

6. Personální záležitosti 

 

Radě spolku byl předložen návrh na zvýšení mzdy Ing. Vojtěcha Pařízka, který je na pozici 

Vedoucí SCLLD/animátor od února 2020. Dodatek bude platný od června 2020. 

 

Návrh usnesení č.7/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje navýšení mzdy na pozici Vedoucí SCLLD/animátor od června 2020. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

7. MAP II 

 

Radě spolku byly předány informace ohledně realizace a čerpání financí projektu, kdy 

plánované aktivity nemohly být zrealizované kvůli COVID19, aktivity se přesunou 

a zrealizují později, aby se čerpalo dle plánu. 

 

Návrh usnesení č.8/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí průběžné informace projektu MAP v ORP Znojmo II. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

8. Přihláška do MAS 

 

Na Radu spolku byla předložena přihláška pana Luboše Cahy, který se nachází na území 

MAS Znojemské vinařství. 

 

Návrh usnesení č.9/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje přijetí pana Luboše Cahy do členské základny MAS. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

9. Různé 

 

Rada spolku byla informována o zapojení MAS Znojemské vinařství, z.s. v projektu MASky 

v obraze 2019. 

 

Návrh usnesení č.10/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje zapojení MAS Znojemské vinařství, z.s. do projektu MASky v obraze 

2019. 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 



 

 

Stránka 4 z 7 

 

 

Na Radě spolku byla předložena Žádost od Bc. Zuzany Odehnalové, která byla zamítnuta. 

 

Návrh usnesení č.11/25.05.20: 

Rada spolku neschvaluje Žádost Bc. Zuzany Odehnalové. 

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

 

Na Radě spolku byl projednán přístup Jihomoravského kraje k rozdělení dotací. 

 

Návrh usnesení č.12/25.05.20: 

Rada MAS nesouhlasí s rozhodnutím Rady Jihomoravského kraje o pozastavení všech 

krajských dotačních titulů a poskytuje mandát předsedovi KS MAS JMK, jednat v této 

záležitosti se zástupci Jihomoravského kraje jménem MAS Znojemské vinařství. V době, kdy 

je třeba udržet ekonomiku v chodu, jsou klíčové menší akce a projekty, které se v drtivé 

většině realizují s podporou Jihomoravského kraje. Výpadek této podpory bude mít za 

následek přerušení kontinuity rozvoje některých samospráv. Další dotčenou skupinou jsou 

pak místní firmy, spolky a podnikatelé, kteří budou ohroženi přímo jako potenciální příjemci, 

popřípadě jako dodavatelé. Tímto vyzýváme vedení Jihomoravského kraje, aby bylo zmíněné 

rozhodnutí Rady JMK znovu přehodnoceno a byly přitom brány v potaz všechny negativní 

dopady na území JMK.  

 

Usnesení bylo přijato 

                                                                                          Hlasování: pro: 5, proti: 0, zdržel se:0 

 

                                                     

Přílohy Zápisu Rady spolku ze dne 25. 5. 2020 

1. Zápis z výběrové komise z 12.3.2020 

2. Seznam projektů podle data a času podání                                                                             

 

 

 

Ve Znojmě, dne 25. 5. 2020 

 

 

Zapsala: Ing. Jana Procházková 

 

…………………………………….. 

 

Ověřil/a: Ing. Barbora Arndt (viz podpis níže) 

 

 

Členové Rady spolku: 

 

 

…………………………………….                                        ………………………………….. 

Zdeněk Koukal                                                                        Petr Příkazský 
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…………………………………….                                        ………………………………….. 

Ing. Barbora Arndt                                                                   MVDr. Libor Jurka 

 

 

 

…………………………………… 

Jiří Lukeš – Předseda RS 
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VÝPIS PŘIJATÝCH USNESENÍ 

z jednání Rady spolku MAS Znojemské vinařství, z. s., konané dne 25. 5. 2020 

ve Znojmě Dvořákova 21, kancelář č. 208 

 

Usnesení č.1/25.05.20: 

Rada MAS schvaluje program jednání v předloženém znění: 

1. Schválení vybraných a nevybraných projektů z výzvy č.4-IROP-Bezpečnost 

dopravy 

2. Schválení 2 náhradních projektů z výzvy č.4 –IROP-Bezpečnost dopravy 

3. Audit za rok 2019 

4. ZnoFin – Dodatek č. 1 

5. Schválení 8.výzvy-IROP-Bezpečnost dopravy a kontrolních listů věcného 

hodnocení 

6. Personální záležitosti 

7. MAP II 

8. Přihláška do MAS 

9. Různé 

 

Usnesení č.2/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení seznamu vybraných a nevybraných projektů z výzvy 

č.4 – IROP-Bezpečnost dopravy, který sestavila Výběrová komise (Výběrová komise 

zasedala 12.3.2020). 

 

Usnesení č.3/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení 2 náhradních projektů z výzvy č.4-IROP-Bezpečnost 

dopravy: v tomto pořadí 1. Náhradní projekt – Bohutice – Chodník podél 

silnice III/3965 a 2. Náhradní projekt-Městys Olbramovice – Bezbariérový chodník u silnice 

III. třídy č. 3967 a 3968  

 

Usnesení č.4/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení provedení auditu za rok 2019 firmou AUDIT Brno 

spol. s r.o. v ceně 15 000,- Kč bez DPH. 

 

Usnesení č.5/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí schválení Dodatku č. 1 firmy ZnoFin, účetní kancelář s.r.o. 

 

Usnesení č.6/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje znění 8. výzvy IROP – Bezpečnost dopravy 

 

Usnesení č.7/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje navýšení mzdy na pozici Vedoucí SCLLD/animátor od června 2020. 

 

Usnesení č.8/25.05.20: 

Rada spolku bere na vědomí průběžné informace projektu MAP v ORP Znojmo II. 
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Usnesení č.9/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje přijetí pana Luboše Cahy do členské základny MAS. 

 

Usnesení č.10/25.05.20: 

Rada spolku schvaluje zapojení MAS Znojemské vinařství, z.s. do projektu MASky v obraze 

2019. 

 

Usnesení č.11/25.05.20: 

Rada spolku neschvaluje Žádost Bc. Zuzany Odehnalové. 

 

Usnesení č.12/25.05.20: 

Rada MAS nesouhlasí s rozhodnutím Rady Jihomoravského kraje o pozastavení všech 

krajských dotačních titulů a poskytuje mandát předsedovi KS MAS JMK, jednat v této 

záležitosti se zástupci Jihomoravského kraje jménem MAS Znojemské vinařství. V době, kdy 

je třeba udržet ekonomiku v chodu, jsou klíčové menší akce a projekty, které se v drtivé 

většině realizují s podporou Jihomoravského kraje. Výpadek této podpory bude mít za 

následek přerušení kontinuity rozvoje některých samospráv. Další dotčenou skupinou jsou 

pak místní firmy, spolky a podnikatelé, kteří budou ohroženi přímo jako potenciální příjemci, 

popřípadě jako dodavatelé. Tímto vyzýváme vedení Jihomoravského kraje, aby bylo zmíněné 

rozhodnutí Rady JMK znovu přehodnoceno a byly přitom brány v potaz všechny negativní 

dopady na území JMK.  

 

 

Zapsala 25. 5. 2020: Ing. Jana Procházková 

 

Ověřil/a: Ing. Barbora Arndt 

 

Členové Rady spolku: 

 

 

…………………………………….                                        ………………………………….. 

Zdeněk Koukal                                                                         Petr Příkazský 

 

 

…………………………………….                                        ………………………………….. 

Předseda RS Jiří Lukeš                                                   MVDr. Libor Jurka 


